
 

Svenska Stövarklubben 

Protokoll fört vid sammanträde nr 1 2018 

Sammanträdestid och plats:2018-02-17 klockan 08.00-16.30  Knistad 

Herrgård, Skövde 

Närvarande: Freddy Kjellström, ordförande, Carina Adolfsson, Göran 

Johansson, Gunnar Pettersson, Tomas Lööf, Andreas Johansson, Owe 

Karlsson, Thommy Sundell, sekreterare. Adjungerad Ronny Benjaminsson. 

§1. Mötets öppnade. 

Hälsade ordföranden Styrelsens ledamöter och Ronny Benjaminsson 

välkomna till mötet och förklarade sammanträdet öppet. 

§2. Val av justeringsman. 

Valdes Owe Karlsson att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll. 

§3. Föredragningslistans godkännande. 

Godkändes förslaget till föredragningslista med tilläggsärenden under 

punkten övriga frågor. 

§4. Föregående protokoll. 

Genomgicks föregående protokoll nr 4 2017,§52-68 

Styrelsen beslutar 

Att med godkännande lägga styrelseprotokoll nr 4 2017 till handlingarna. 

§5. AU-beslut. 

Sekreteraren redovisar AU:s beslut enligt följande: 

Auktoriserat följande personer som drevprovsdomare, Christian Johansson, 

Rickard Larsson, Henrik Öhlund, Owe Hedström, Peter Andersson, Jonas 

Söderblom och Daniel Bohlin. 

Beslutat att begära in lokalklubbars och rasföreningars årsredovisningar inför 

styrelsens beredning av inkomna motioner till Stövarfullmäktige som berör 

ekonomin. 



Beslutat att Tomas Lööf representerar styrelsen vid kommande möte med 

SKK, Svenska Jägarförbundet med flera jakthundsklubbar vid Östermalma.  

Medgivet hemställan från Svenska Schillerstövare föreningen och Svenska 

Smålandsstövare föreningen om att göra avsteg från stadgarna genom att 

avhålla kommande årsmöten senare. 

Tillstyrkt hemställan om rasvårdsparning från Gotlandsstövare föreningen. 

Styrelsen beslutar: 

Att godkänna arbetsutskottets ovan fattade beslut. 

§6. Ekonomi redovisning 

Carina Adolfsson redovisar att vi har en ny kontaktperson hos Ernst & Young i 

Östersund och att den ekonomiska redovisningen för 2017 är inlämnad för 

revision. Det preliminära resultatet visar på ett mindre överskott. 

Ronny Benjaminsson redovisar gjorda kontakter med företag för kommande 

mandatperiods annonsförsäljning. Styrelsen berör olika strategier och 

konstaterar att annonsförsäljningen har och kommer att ha en viktig roll för 

den ekonomiska utvecklingen i Svenska Stövarklubben. 

Styrelsen beslutar: 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

§7. Stövarfullmäktige.  

Sekreteraren redovisar att kallelse med röstlängd per den 2017-12-31 är 

utsänd till lokalklubbar och rasföreningar, svar med angivande av delegater 

skall vara inkomna senast den 10 mars innevarande år. Lokaler i Scandic 

hotell Upplands Väsby är uppbokade och förhandlade. 

Verksamhetsberättelserna för 2016 och 2017 är i det närmaste färdigställda 

och kommer att redovisas vid nästa sammanträde. De antas tillsammans med 

styrelsens förslag till budget och verksamhetsplan för kommande 

mandatperiod. 

Styrelsens egna förslag till Stövarfullmäktige är följande motioner, de 

kommer att förtydligas med egen missiv skrivelse som närmare anger 

styrelsens sakskäl till förslaget. 

1. Nytt namn på respektive Stövar-SM. 



2. Förslag till ändring i SKK:s stadgar vad gäller valberedningens arbete i SKK. 

3. Förslag till ändring i SKK:s stadgar vad gäller specialklubbs medlemskap. 

Inkomna motioner behandlas vid styrelsemötet, kontroll om motionerna har 

tagits vid årsmöte enligt stadgarna görs via kansliet. I protokollet redovisas 

endast om styrelsen för sin del bifaller eller föreslår avslag på inkommen 

motion. Varje motion kommer att redovisas med en mer utförlig redovisning 

över styrelsens ställningstagande till inkommen motion i Stövarfullmäktige 

handlingarna. Följande motioner har inkommit till Svenska Stövarklubben: 

1. Förslag till ändrad fördelning av medlemsavgiften.  Södermanlands 

Stövarklubb. 

2. Förslag till ändrad fördelning av medlemsavgiften under fem år. 

Västerbottens Läns Stövarklubb. 

Svenska Stövarklubbens styrelse har efter genomgång av inkomna 

årsredovisningar från lokalklubbar och rasföreningar funnit att ekonomin i 

dessa med några undantag är mycket god varför styrelsen yrkar avslag på 

motionerna. Svenska Stövarklubben har och kommer att ha centrala utgifter 

för fortsatt utveckling av IT. Vidare kommer förändringar inom kansliet 

medföra kostnadspåslag för verksamheten. Ett annat nödvändigt 

utvecklingsområde som kommer att kräva ekonomiska åtaganden för 

styrelsen är de allt för smala avelsbaserna i några av Stövarraserna. Ett annat 

orosmoln är medlemsutvecklingen i föreningen. I grunden anser styrelsen att 

Svenska Stövarklubben måste ses som en sammanhållen organisation. 

 För det fåtal lokalklubbar som har en avvikande ekonomi är det som regel 

även kopplat till ett minskat medlemskap. I dagsläget har fem lokalklubbar 

ett medlemsantal som understiger 100 personer. Styrelsen ser allvarligt på 

detta. Styrelsen finner därför att det finns skäl till att Svenska Stövarklubbens 

styrelse aktivt medverkar för att bistå lokalklubbar som har en ansträngd 

ekonomi och eller ett sviktande medlemskap. Mot den bakgrunden kommer 

styrelsen att avsätta en fond med 100 000 kronor för riktade stödinsatser mot 

lokalklubbar med ekonomiska svårigheter. Stödinsatserna kommer dock att   

kräva motprestationer från mottagande lokalklubb. 

Med hänvisning till vad som ovan anförts yrkar styrelsen på avslag på motion 

ett och två.  



3. Motion gällande ekonomiskt bidrag till arrangerande av DM tävlingar, väg 

mot SM. Bohusläns-Dals Stövarklubb, Hallands Stövarklubb, Västergötlands 

Stövarklubb, Västsvenska Stövarklubben. 

Svenska Stövarklubbens styrelse bifaller motionen.  

4. Motion angående fördelning av SM tävlingar i hela Sverige.                                                                       

Bohuslän-Dals Stövarklubb, Västra Götalands Stövarklubb, Hallands 

Stövarklubb, Västsvenska Stövarklubben. 

Svenska Stövarklubbens styrelse bifaller motionen, med tilläggsyrkandet att 

en av distriktets lokalklubbar är ansvarig för ansökan, samt att föreslagen 

nyordning införs from år 2023. 

5. Motion angående slopande av att två RR kan ersätta 1ökl som 

championatmerit, Norrbottens läns Stövarklubb. 

Svenska Stövarklubbens styrelse yrkar avslag på motionen. 

6. Motion angående krav på 1 ökl på barmark som championat merit. 

Norrbottens läns Stövarklubb. 

Svenska Stövarklubbens styrelse yrkar avslag på motionen. 

7. Motion angående inrättande av jaktchampionat hare. Norrbottens läns 

stövarklubb. 

Svenska Stövarklubbens styrelse yrkar avslag på motionen. 

8. Motion angående nya championat regler, ersättningar, kollegiemöten. 

Jämtlands-Härjedalens Stövarklubb. 

Svenska Stövarklubbens styrelse yrkar avslag på motionen. 

9. Motion angående krav om lägsta pris ”sufficient” på utställning i 

juniorklass före start på jaktprov. Jämtlands-Härjedalens Stövarklubb. 

Svenska Stövarklubbens styrelse yrkar avslag på motionen. 

10. Motion angående slopande av avstängning efter upprepade rådjursdrev 

(3ggr). Västerbottens läns Stövarklubb. 

Svenska Stövarklubbens Styrelse yrkar avslag på motionen. 

11. Motion angående användande av strumpor på hundar under fasta 

elitprov och tävlingar. Västerbottens läns stövarklubb. 



Svenska stövarklubbens styrelse yrkar avslag på motionen. 

12. Motion angående återgång till tidigare regler om tillåtet drevdjur vid SM. 

Örebro läns Stövarklubb. 

Svenska Stövaklubbens Styrelse yrkar avslag på motionen. 

13. Motion angående statistikunderlag i resultatredovisningen. Gävleborgs 

läns Stövarklubb. 

Svenska Stövarklubbens styrelse yrkar avslag på motionen. 

14. Motion angående Riksutställningen. Dalarnas Stövarklubb.  

Svenska Stövarklubbens styrelse yrkar avslag på motionen. 

§8. IT ärenden 

Andreas Johansson redovisar pågående uppgradering av Hitta Stovar.se. Nu 

görs implementering av nya hundfiler med jaktprovsresultat. Andreas får i 

uppdrag att upphandla nya hundfiler efter redovisat behov. Beställt statistik 

underlag i systemet kommer att levereras senare. 

Frågan om inrapporteringssystem till SKK ventileras ingående, Styrelsen 

konstaterar att fortsatta svårigheter föreligger med det provisoriska 

systemet. Styrelsen konstaterar att frågan behöver tas upp med SKK:s 

centralstyrelse för åtgärd. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen samt 

Att uppdra åt ordföranden att ta upp frågan om inrapporteringssystemet 

med centralstyrelsen i SKK. 

§9. Avelsfrågor. 

Owe Karlsson redovisar registrerings statistiken för 2017. Med 

rasvårdsregistreringarna uppgår årets registreringar till 916. Vidare redovisar 

han jämförelsetal för jaktprovsstatistik för och mellan de olika stövarraserna. 

Inplanerad avelskonferens i april gås igenom och skrivelsen till sekreteraren 

från de inbjudna föreläsarna om programmet ventileras. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen samt 



Att uppdra åt Owe Karlsson att återkoppla till SKK/SLU styrelsens fortsatta 

önskemål inför föredragningarna vid kommande avelskonferens, samt att 

publicera redovisad jaktprovs statistik i kommande nummer av Stövaren. 

§10. Inkomna skrivelser. 

SKK/AK HD-Index och skrivningar i RAS 

SKK Rutiner och upplysningar om dataskyddsförordningen 

SKK/AK Dispens för parning av Smålandsstövare tik 

SKK Disciplinärende nr 93 2017 Ytterligare synpunkter? 

Minnesanteckningar från Svenska Stövarklubbens avelsråds möte  

Redovisning av SM organisation från Jämtland- Härjedalens Stövarklubb 

Skrivelse från Åke Hedhammar och Sofia Malm angående avelskonferensen 

Skrivelse från Björn Eek SKK angående avlysning av jaktprov i Norrbotten. 

Skrivelse från Rolf Johansson, Dalarnas Stövarklubb om mål för Stövaraveln. 

§11 Utgående skrivelser 

Ansökan om årsredovisningar från lokalklubbar och rasföreningar. 

Inbjudan till stövarfullmäktige 2018 samt redovisning av röstlängd. 

Yttrande till SKK/AK angående dispensregistrering Schillerstövare. 

Yttrande till Björn Eek SKK angående avlysning av jaktprov i Norrbotten. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av inkomna och utgående 

skrivelser. 

§12. Medlemsfrågor 

Gunnar Pettersson redovisar att medlemsantalet i Svenska Stövarklubben 

minskade med 3,5 % under 2017. Variationer finns mellan lokalklubbarna, tex 

ökade antalet medlemmar i Sydsvenska stövarklubben medans det minskade 

i flera andra. Vi har i skrivande stund fem lokalklubbar som har mindre än 100 

medlemmar. Studiefrämjandet kommer att medverka under punkten 

medlemsutveckling på kommande Stövarfullmäktige. 

Styrelsen beslutar 



Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

§13. Ansökan om riksutställningen 2021 från Värmlands Stövarklubb. 

Styrelsen beslutar 

Att tilldela Värmlands Stövarklubb riksutställningen 2021. 

§14. Ansökan om reviderade stadgar från Bohus-Dals Stövarklubb. 

Styrelsen beslutar 

Att bifalla hemställan samt att uppdra åt ordföranden att kvalitetssäkra 

ärendet. 

§15. Förslag till nytt avelsråd för Schillerstövaren från Svenska Schillerstövare 

föreningen. 

Styrelsen beslutar 

Att utse Christer Hederstedt som nytt avelsråd för Schillerstövaren. 

§16. Ansökan om utökat rasregister från Sonny Ström, Folkärna. 

Styrelsen beslutar 

Att tillstyrka Sonny Ströms hemställan om utökat rasregister. 

§17. Övriga frågor. 

A)Förslag från Norrbottens läns Stövarklubb om gratis medlemskap för 

ungdomar upp till tjugo år. 

Styrelsen beslutar 

Att avslå framställan med hänvisning till gällande regelverk för Svensk 

Hundungdom. 

B)Skrivelse från Norrbottens läns Stövarklubb med hemställan om att en 

punkt med frågeställningen ny inriktning på aveln? tas upp som dialog vid 

kommande Stövarfullmäktige. 

Styrelsen beslutar 

Styrelsen beslutar avslå framställan med motivet att all avelsrådgivning och 

uppföljningsarbete av avelsarbetet för Stövarna görs vid jaktprov efter hare 

eller räv samt vid utställningar. 



C) Skrivelse från Rolf Johansson, Dalarnas Stövarklubb angående mål för 

aveln av Stövaren. 

Styrelsen beslutar 

Styrelsen beslutar lägga skrivelsen till handlingarna med motivet att all 

avelsrådgivning och uppföljningsarbete av avelsarbetet för Stövarna görs vid 

jaktprov efter hare eller räv samt vid utställningar. 

D) Ansökan om förtjänsttecken föreligger för två medlemmar i 

Södermanlands Stövarklubb från klubbens ordförande. 

Styrelsen beslutar 

Att tillstyrka föreliggande ansökan. 

E) Ansökan om förtjänsttecken föreligger för två medlemmar i Jämtlands-

Härjedalens Stövarklubb från klubbens ordförande. 

Styrelsen beslutar 

Att tillstyrka föreliggande ansökan. 

§18. Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum den 6 april i Upplands Väsby i samband med 

planerad avelskonferens. 

§19. Mötets avslutande. 

Ordföranden tackar de deltagande för ett konstruktivt möte och förklarar 

sammanträdet för avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

Thommy Sundell 

 

Justeras 

 

Freddy Kjellström                                                      Owe Karlsson 



 

 

 

  

 

 

 

 

 


